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1. Meddelelser fra koordinator og studiesekretær 

Der var ingen meddelelser. 

 

2. Generelt om semestret 

Intet til generelt. 

 

3. Feedback og dialog om modulerne med udgangspunkt i semesterbeskrivelsen 

 Vurdering af muskuloskeletal funktion: 

De studerende er enige om, at kurset virker ustruktureret, til dels fordi man ikke når det hele hver 

gang. Samtidig er det godt, at kursusansvarlig får studerende til at undersøge ting til næste gang. Der 

savnes desuden en rød tråd i faget – det virker som om, det går i forskellige retninger for hver 

kursusgang.  

Det er spændende, at kursusansvarlig er så engageret i faget – det kan dog medvirke til, at hans 

energi bliver for spredt. 

 

 Diagnostisk ultralydsscanning: 

Kurset går generelt godt. 

Der blev udtrykt tvivl om, hvor studerende finder litteratur til forberedelse af undervisning. 

Underviser svarede på det. 

De lange dage kan være hårde. Undervisningen er komprimeret for, at de eksterne forelæsere helst 

skal undgå at komme hertil for mange dage. 

Det blev ønsket, at der kommer slides op på Moodle inden undervisningen/på dagen. Kursusansvarlig 

går videre med det. 

Der var feedback fra underviserne om, at de er tilfredse med de studerendes engagement. 

 

4. Projektstatus 

En gruppe gav udtryk for, at der har været udfordringer med at få placeret projektarbejdet på sygehuset 

udenom undervisningen på AAU. Udfordringen gælder især tirsdage og torsdage. 

Introduktionen i slutningen af september virkede overflødig, da de studerende allerede havde været ude på 

sygehuset. Det kunne have været godt med en introduktion lidt tidligere. 

Det er godt at have en tidligere MSK FYS-studerende som vejleder på sygehuset, da vedkommende kender 

både læringsmålene på uddannelsen og regionens praksis. 

Der blev spurgt ind til, hvad den understøttende undervisning går ud på. Studiesekretæren følger op på det. 

 

5. Evaluering af det fysiske, digitale og sociale studiemiljø 



 
 
 
 

Semesterkoordinator spurgte ind til, om studerende har gjort sig tanker om et socialt/fagligt arrangement. 

Det blev foreslået at invitere Greg Leeman. En anden foreslog en præst, der holder foredrag om 

konflikthåndtering. Semesterkoordinator gav de studerende to uger til at komme med et konkret forslag, 

hvorefter koordinator vil kontakte foredragsholder. 

 

6. Eventuelt 

Intet til eventuelt. 


